
نظر به دستور مواد 1و3 قانون تعيين تكليف وضعيت اراضى و ساختمان هاى فاقد سند 
ــمى مصوب 1390/09/20 املاك متقاضيانى كه در هيأت موضوع ماده يك قانون  رس
ــيدگى و تصرفات مالكانه و بلامعارض آنان  مذكور مستقر در واحد ثبتى بابل مورد رس

محرز و رأى لازم صادر گرديده جهت اطلاع عموم به شرح ذيل اعلام مى گردد.
املاك متقاضيان بخش يك شرق بابل

اراضى واقع در علمدار و كتى پلاك اصلى 2815 ، 2814 اصلى 
9885 فرعى : خانم فاطمه حمزه زاده اميردهى نسبت به شش دانگ يك قطعه زمين 
ــاحت 197/70 مترمربع خريدارى از آقاى عنايت بابانژاد  با بناى احداثى در آن به مس

محرز گرديد .
املاك متقاضيان بخش 6 بابل

اراضى واقع در روستاى روشن آباد پلاك 1 اصلى 
176 فرعى : آقاى حميد اسمعيل پور روشن نسبت به شش دانگ يك باب خانه كه 90/5 
سير مشاع و 8 مثقال مشاع از 6 دانگ عرصه وقف مى باشد به مساحت 419/80 مترمربع 

خريدارى از آقاى جبرئيل ابراهيم پور روشن محرز گرديد.
اراضى واقع در گتاب پلاك 9 اصلى

ــش دانگ يك قطعه زمين  4757 فرعى :آقاى روح اله يحيى زاده جلودار نسبت به ش
ــدارى از آقاى على يحيى زاده  ــاحت 1088 مترمربع خري با بناى احداثى در آن به مس

جلودار محرز گرديد.
اراضى واقع در اطاقسرا پلاك 18 اصلى 

ــبت به شش دانگ يك قطعه  1322 فرعى :  آقاى سيد عبدالرضا طاهرى اطاقسرا نس
ــيد منصور  ــاحت 262/25 مترمربع خريدارى از آقاى س زمين با بناى احداثى به مس

طاهرى محرز گرديد.
املاك متقاضيان بخش 7 بابل

اراضى واقع در روستاى آهنگركلاى نوشيروانى پلاك 4 – 7 اصلى
283 فرعى :  آقاى كوروش قلى زاده آهنگرى نسبت به شش دانگ يك باب خانه كه دو 
دانگ مشاع از شش دانگ عرصه وقف مى باشد به مساحت 1292/29 مترمربع خريدارى 

از آقاى حسينعلى قلى زاده آهنگرى محرز گرديد.
املاك متقاضيان بخش 10 بابل

اراضى واقع در روستاى پايين بازيار پلاك 17 اصلى
ــعيد و پيمان رضاپور هريك نسبت به دو دانگ مشاع از  771 فرعى : آقايان محمد و س
شش دانگ يك قطعه زمين با بناى احداثى در آن به مساحت 836/12 مترمربع هبه از 

آقاى عقيل رضاپور و ريحانه حيدرنژاد محرز گرديد.
املاك متقاضيان بخش 11 بابل

اراضى واقع در موزيرج پلاك 53 اصلى
5295 فرعى: آقاى محمود درزى نسبت به شش دانگ يك باب خانه كه 4 سهم از 13 
ــاحت 98/69 مترمربع خريدارى از جمشيد درزى  ــد به مس سهم عرصه وقف مى باش

محرز گرديد .
5294 فرعى : آقاى حسين پورمهدى خردونى و زهرا حسين تبار هريك نسبت به سه 
دانگ مشاع از شش دانگ قطعه زمين با بناى احداثى كه 4 سهم از 13 سهم عرصه وقف 
مى باشد به مساحت 73/30 مترمربع خريدارى از حسين پورمهدى خردونى و حميد 

كريمى محرز گرديد.
5293 فرعى : آقاى حسن اصغرپور نسبت به شش دانگ يك قطعه زمين با بناى احداثى 
كه 4 سهم از 13 سهم شش دانگ عرصه وقف مى باشد به مساحت 103/66 مترمربع 

خريدارى از قاسم برم محرز گرديد.
اراضى واقع در ترك محله پلاك 53 اصلى

ــش دانگ يك باب خانه به  ــبت به ش 1119 فرعى: آقاى احمد نعمتى آهنگر نس
ــين بابازاده زواردهى محرز گرديد ، لذا  مساحت 76/77 مترمربع خريدارى از حس
به موجب ماده 3 قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمان هاى فاقد 
سند رسمى و ماده 13 آيين نامه مربوطه اين آگهى در دو نوبت به فاصله 15 روز از 
طريق روزنامه محلى /كثيرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها  علاوه بر انتشار 
آگهى ، رأى هيأت الصاق تا در صورتى كه اشخاص ذينفع به آراى اعلام شده اعتراض 
داشته باشند از تاريخ انتشار اولين آگهى و در روستاها از تاريخ الصاق در محل تا 2 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملك تسليم و رسيد اخذ نمايند. معترض 
بايد ظرف يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض مبادرت به تقديم دادخواست به دادگاه 
عمومى محل نمايد و گواهى تقديم دادخواست به اداره ثبت محل تحويل دهد كه 
در اين صورت اقدامات ثبت موكول به ارائه حكم قطعى دادگاه است و در صورتى كه 
اعتراض در مهلت قانونى واصل نگردد يا معترض گواهى تقديم دادخواست به دادگاه 
عمومى محل ارائه نكند اداره ثبت  مبادرت به صدور سند مالكيت مى نمايد و صدور 
سند مالكيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نمى باشد.بديهى است برابر ماده 13 
آيين نامه مذكور در مورد قسمتى از املاكى كه قبلا اظهارنامه ثبتى پذيرفته نشده 
واحد ثبتى با رأى هيأت پس از تنظيم اظهارنامه حاوى تحديد حدود مراتب را در 
ــاند و  اولين آگهى نوبتى و تحديد حدود به صورت هم زمان به اطلاع عموم مى رس
نسبت به املاك در جريان ثبت و فاقد سابقه تحديد حدود واحد ثبتى آگهى تحديد 

حدود را به صورت اختصاصى منتشر مى نمايد .
تاريخ انتشار نوبت اول 1400/09/15 نوبت دوم 1400/09/30.م/الف

سيد مهدى حسينى كريمى-رئيس اداره ثبت اسناد و املاك بابل

آگهى قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمان هاى فاقد سند رسمى حوزه ثبتى بابل 

در شــرایطی 
سعید احمدیان

   گزارش
باشــگاه های 
لیـگ برتری در 
فصل جاری با نامه نگاری به دنبال گرفتن حق 
پخش تلویزیونی فوتبال از صدا و سیما هستند 
که به نظر می رسـد این تلاش مانند سال های 

قبل نتیجه ای نداشته باشد.
گره حق پخش تلويزيوني فوتبال س��ال به سال در 
ايران كورتر مي شود، گرهي كه سبب شده باشگاه هاي 
كشورمان از يكي از مهم ترين منابع درآمدي شناخته 
شده در فوتبال دنيا محروم باش��ند. در حالي ديروز 
خبر آمد باش��گاه هاي اس��پانيايي با قرارداد جديد 
حق پخش لاليگا، درآمد 171 هزار ميليارد توماني 
خواهند داشت كه در ايران اين درآمد صفر است. ديروز 
رسانه هاي اسپانيايي نوشتند كه حق پخش تلويزيوني 
بازي هاي لالي��گا در پنج فصل آينده به دو ش��بكه 
دازنِ و مووي استار واگذار ش��ده است. از اين معامله 
4 هزار و 950ميليون يورو)معادل 171 هزار ميليارد 
تومان( بين باشگاه ها تقسيم خواهد شد و طبق ادعاي 
خاوير تباس، رئيس لاليگا اين ي��ك توافق  تاريخي 
است. درآمد باشگاه هاي اسپانيايي از حق پخش، از اين 
پس يك درصد بيشتر از گذشته خواهد بود و مهم تر 
اينكه قرارداد بسته شده طولاني تر از قراردادهاي قبلي 
اس��ت. در حالي تيم هاي لاليگا با اين قرارداد بخش 
زيادي از هزينه هاي سالانه شان را پوشش مي دهند 
كه در ليگ ايران، سال هاست صداوسيما از دادن حق 

پخش فوتبال امتناع مي كند تا باشگاه هاي دولتي با 
چشم پوشي از اين حق شان، چشم به بودجه دولتي 
براي هزينه هاي سرسام آور سالانه خود داشته باشند. 
با اين حال پ��س از واگذاري تبليغ��ات محيطي به 
باشگاه ها كه توانسته منابع درآمدي شان را از تبليغات 
كنار زمين چندين برابر كند، حالا ليگ برتري ها در 
تلاشند تا راهي براي دريافت حق پخش تلويزيوني از 

صداوسيما پيدا كنند. 
    

پس از اينكه مصطفي آجورلو، مديرعامل استقلال 
در ابتداي فصل پا پيش گذاشت و با مطالبه واگذاري 
تبليغات محيطي به باشگاه ها، اين حق را از سازمان 
ليگ گرفت، اين بار مجيد صدري، سرپرست باشگاه 
پرس��پوليس بود كه پرچمدار زنده ك��ردن درآمد 
تيم هاي ليگ برتري از حق پخش تلويزيوني شد و در 

اين باره نامه اي به رئيس صداوسيما نوشت. 
سايت پرسپوليس روز 17 آذر خبر داد سيدمجيد 
صدري درباره موضوع بهره مندي باشگاه ها از حق 
پخش تلويزيوني، نامه اي را ب��راي پيمان جبلي، 
رئيس سازمان صداوسيما ارس��ال كرده است. در 
اين نامه با اشاره به مشكلات و هزينه هاي روزافزون 
باشگاه ها از رئيس سازمان صداوسيما خواسته شده 
براي تأمين بخشي از حقوق فوتبال به موضوع حق 
پخش و مسائل مرتبط با آن ورود كند تا راهكاري 
براي انتفاع باشگاه ها از اين محل انديشيده شود. در 
اين نامه پيشنهاد شده است، كارگروه هاي تخصصي 

براي بررس��ي راهكارها تشكيل ش��ود تا فرمولي 
مناسب براي هر دو طرف به اجرا درآيد. 

پس از نامه پرسپوليس به رئيس صداوسيما به نظر 
مي رسد با تغييرات صورت گرفته در اين سازمان 
و چراغ س��بز رئيس جديد جام جم ب��ه ماجراي 
حق پخش كه سال هاس��ت يك��ي از مطالبه هاي 
باشگاه هاس��ت، اين اميدواري در اهالي فوتبال به 
وجود آمده كه مي توان ماجراي حق پخش را پس از 

سال ها به نتيجه رساند. 
پيمان جبلي در حاش��يه مراس��م روز دانش��جو در 
پاسخ به پرسش خبرگزاري ايسنا مبني بر اينكه آيا 
برنامه اي براي حق پخش بازي هاي ليگ برتر و انجام 
مذاكره با وزارت ورزش و جوانان داشته ايد، به نكات 
اميدواركننده اي درباره حق پخش اشاره كرده است: 
»ما با وزير محترم ورزش توافق كرده ايم كه مذاكره اي 
براي پيدا كردن راه حل��ي منصفانه در اين خصوص 
داشته باشيم تا بتوانيم حق پخشي را كه به ورزش بايد 
اختصاص پيدا كند، پرداخت كنيم. ما معتقديم هم 
ورزش از صداوسيما و پخش برنامه هاي ورزشي سود 
مي برد و هم صداوسيما از پخش ورزش سود خواهد 
برد. اين سود مش��تركي اس��ت كه هر دو مي بريم. 
بنابراين پيدا كردن فرمول مشترك خيلي كار سختي 
نيس��ت. ما با وزير محترم ورزش توافق كرده ايم كه 

ان شاءالله بنشينيم و اين راه حل را پيدا كنيم.«
    

تكاپوي باشگاه هاي ليگ برتري براي گرفتن حق 

پخش تلويزيوني كه مي تواند آنها را از بودجه دولتي 
بي نياز كند، در حالي است كه در بودجه سالانه هم 
موضوع حق پخش ديده شده است، اگرچه در عمل 
در اين رابطه پولي به باشگاه ها تعلق نگرفته است. 
حال در شرايطي اين روزها كميسيون تلفيق مجلس 
در حال بررسي لايحه بودجه 1401 است كه در اين 

لايحه به حق پخش اشاره شده است. 
در اين لايحه، درآمد حاصل از تبليغات ناش��ي از 
پخش مس��ابقات ورزش��ي موضوع بند )پ( ماده 
92 قان��ون برنامه شش��م توس��عه در رديف ملي 
315ميليارد تومان برآورد شده كه با توجه به نسبت 
30 به 70 درصدي وزارت ورزش و جوانان نسبت 
به سازمان صداوسيما، سهم وزارت ورزش معادل 
94/5 ميليارد تومان و س��هم صداوسيما معادل 

220ميليارد و 500 ميليون تومان خواهد بود. 
بايد خاطرنش��ان كرد،  بر اساس قانون بودجه سال 
1400، درآمد حاصل از تبليغات ناش��ي از پخش 
مسابقات ورزشي 150 ميليارد تومان برآورد شد كه 
بايد به نسبت 30 به 70 بين وزارت ورزش و جوانان 
و سازمان صداوسيما تقسيم مي شد. بنابراين سهم 
وزارت ورزش و جوانان از س��هم تبليغات ناشي از 
پخش مسابقات ورزش��ي كه 150 ميليارد تومان 
برآورد شده بود، بر اساس قانون بودجه سال 1400 
معادل30 درصد آن 45 ميليارد تومان مي شود كه 
بايد مطابق قانون بودجه، در سال جاري صداوسيما 

اين مبلغ را به ورزش ايران پرداخت كند.
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مارك فورگات- سايت باشگاه منچستريونايتد

فریدون حسن

تأکید ویژه فرگوسن بر اهمیت خانواده در فوتبال
به نام پدر

رابطه پدر و پسري سرالكس فرگوسن با كريس رونالدو در فوتبال جهان 
مثال  زدني است. وقتي در سال 2003 اسطوره باشگاه منچستريونايتد به 
مهاجم پرتغالي اعتماد كرد، رونالدو پاسخ اين اعتماد را با ستاره شدنش داد. 
كريس جوان تبديل به بهترين گلزن شياطين سرخ و بهترين بازيكن جهان 
شده است. حالا بعد از سال ها سايت Inside View اين دو نفر را در يك 
قاب به تصوير كشيد تا خاطرات شيرين گذشته و توجه ويژه سرالكس به 

بحث اهميت خانواده مورد توجه هواداران قرار گيرد. 
   ارتباط و رهبري

اولين كسي كه از آمدن رونالدو به اولدترافورد حمايت كرد، فرگوسن بزرگ 
بود. سرمربي اسكاتلندي با فرصت دادن به اين جوان پرتغالي از او يك ستاره 
ساخت. كريس طي سال هاي 2003 تا 2009 مهاجم بدون رقيب جزيره 
بود و حالا بعد از 11 سال دوري دوباره با حمايت سرالكس به انگليس و تيم 
محبوبش بازگشته است. در اين مصاحبه ويدئويي رابطه عميق و دوستانه 
آنها كاملاً خودنمايي مي كند. نكته مهم اين گفت وگو ارتباط قوي سرمربي با 
بازيكنانش و نقش رهبري او براي موفقيت تيم است. در بدو ورود به جزيره، 
رونالدو به سختي انگليسي صحبت مي كرد، اما كمك هاي به موقع فرگوسن 
مشكلاتش را مرتفع ساخت. س��رالكس در تأييد اين ادعا گفت: »در شغل 
مربيگري بايد براي همه اعضاي تيم ارزش قائل شد. فرقي نمي كند بازيكن 
باشد يا دستيار من يا يكي از پيشكسوتان تيم. به عقيده من، دو فاكتور رهبري 
و ارتباطات با هم گره خورده اند. كريس وقتي به منچستر آمد يك پسر جوان 

بود و براي ما مهم بود كه شرايط را براي موفقيت او فراهم كنيم.«
   کمك بزرگ 

فيزيك بدني رونالدو در دنياي فوتبال زبانزد اس��ت، اما او زماني كه براي 
اولين بار پيراهن من يونايتد را به تن كرد شرايط متفاوتي داشت و مثل يك 
جوان 18 ساله كم تجربه بود. سرمربي در همان بدو ورود به بازيكن جوانش 
گفته بود كه در اولين فصل حضورش در ليگ برتر انتظار حضور ثابت در 
تركيب اصلي را نداشته باشد. CR7 با علم به اين موضوع با تمام قوا تلاش 
كرد تا مرد اول شياطين سرخ لقب بگيرد: »سرالكس دقيقاً هرچه گفته بود 
را در مورد من اجرا كرد. كار سخت بود، تصور كنيد 18 سال داريد و از تيم 
اسپورتينگ تازه به منچستر ملحق شده ايد. براي قرار گرفتن در تركيب 
مجبوريد با ستاره هايي چون رايان گيگز، پل اسكولز، رويي كين و سولسشر 
رقابت كنيد. در ابتدا كمي دستپاچه و عصبي بودم، ولي سرالكس با رفتارش 
كمك بزرگي به من كرد. گاهي اوقات او، مرا با مترجم به دفترش صدا مي زد. 
او خيلي به اين مسئله اهميت نمي داد و بيشتر برايش مهم بود كه نكات مهم 
را به من گوشزد كند تا مثل يك انسان و يك بازيكن رشد كنم. از همان روز 
اول هرچه گفت انجام داد، به خاطر آن روزها هميشه قدردانش هستم. اين 

را هميشه مي گويم، سرالكس پدر من در فوتبال است.« 
   اعتماد و وفاداري

فضاي مصاحبه كاملاً دوستانه و احساسي است. در جريان اين مصاحبه، رونالدو 
بارها و بارها از نقش اسطوره قرمزها در پيشرفتش صحبت كرد و از لحظات به 
يادماندني گفت كه فرگوسن براي بازيكنانش ساخت. خاطره تحسين برانگيز 
كريستيانو رونالدو از اهميت ويژه سرمربي اسكاتلندي به خانواده جالب توجه 
بود، خاطره اي كه فرگوسن ترجيح داد بهترين گلزنش به جاي حضور در يك 
بازي مهم قبل از آنكه دير شود، به عيادت پدرش برود: »شايد او الان اين خاطره 
را يادش نباشد، ولي داستان زيبايي است و مي خواهم براي همه بگويم. يك 
روز كه پدرم در بيمارستان بود از نظر روحي وضعيت بدي داشتم. با سرالكس 
صحبت كردم و او گفت كريستيانو دو، سه روز را كنار پدرت بمان، در حالي 
كه ديدار بسيار سختي پيش رو داشتيم و من هم در آن زمان بازيكن كليدي 
يونايتد بودم. او در جواب گفت شايد كارمان به خاطر بازي دشوار باشد، اما من 
ش��رايط تو را درك مي كنم. تو را در تركيب نمي گذارم و مي تواني به عيادت 
پدرت بروي. جدا از فتح ليگ قهرمانان، ليگ برتر و كسب جام  هاي مختلف براي 
من توجه به اين مسائل مهم تر هستند. باز هم بايد از او تشكر كنم. لطفش را 
 فراموش نمي كنم، چراكه سرالكس فرگوسن به هرچه مي گفت عمل مي كرد.«

 فرگوسن با خونسردي بعد از سال ها باز هم از تصميمي كه در آن زمان گرفته 
بود ابراز رضايت كرد: »موقعيتش را درك مي كردم و مي دانس��تم پدرش در 
بيمارستان بستري است. مي دانس��تم كه رونالدو خيلي دلش مي خواهد به 
ملاقاتش برود. بايد درك برخي مسائل را داشت. بعضي چيزها بزرگ تر و مهم تر 
از يك باشگاه فوتبال است. بدون شك خانواده قطعاً يكي از اين موارد است. 

هرگز نبايد باشگاه را در مقابل خانواده تان قرار دهيد.« 
ترجمه: شیوا نوروزي

گزارش »جوان« از پیگیري باشگاه هاي لیگ برتري براي گرفتن حق پخش تلویزیوني فوتبال از صداوسیما

تیری در تاریکی!

 حسن یزداني 
در حلقه جوانان عراقي

حسن يزداني چهره دوست داشتني كش��تي ايران است، اما ظاهراً اين 
محبوبيت تنها در مرزهاي كشورمان خلاصه نمي شود و جهاني است. 
پهلوان سربه زير و محجوب كش��تي ايران اين روزها در قالب برگزاري 
اردوي تيم ملي در عراق بسر مي برد. يزداني يك شنبه شب و بعد از پايان 
تمرينات فرصتي پيدا كرد تا گشت و گذاري در شهر داشته باشد و همين 
مسئله كافي بود تا جوانان و نوجوانان عراقي علاقه مند به كشتي با ديدن 
او درخواس��ت عكس يادگاري با قهرمان نام آور جهان را داشته باشند. 
درخواستي كه مطابق معمول از سوي حسن يزداني اجابت شد. او دقايقي 
ميان نوجوانان و جوانان عراقي با چهره اي بش��اش و خندان به گرفتن 

عكس پرداخت و لحظات خوب و خاطره انگيزي را براي آنها ساخت.

تي��م س��پاهان با       خبر
كس��ب ي��ك برد 
مقتدرانه ديگر قهرماني اش در نيم فصل ليگ برتر 
واليبال مردان را مسجل كرد. در حالي كه هنوز 
يك هفته به پايان نيم فصل باقي مانده شاگردان 
رحمان محم��دي راد با گذش��تن از س��د فولاد 
سيرجان به هدف شان رس��يدند. هفته دوازدهم 
اين رقابت ها با انجام هفت ديدار به پايان رسيد و 

همانطور كه انتظ��ار مي رفت مدعي اصفهاني در 
خانه 3 بر صفر حريف س��يرجاني خود را مغلوب 
كرد. سپاهان تيم بدون باخت ليگ مقتدرانه و با 
شكست همه رقبا براي بالاي سر بردن جام خيز 
برداشته است. ش��هرداري اروميه نيز اين هفته 
تلاش مي كرد رتبه دوم جدول را از دست ندهد و 
به همين خاطر نياز مبرمي به شكس��ت لبنيات 
هراز داش��ت. تيم تندروان در خانه و به سختي با 

نتيجه 3 بر2 تيم آمل را از پيش رو برداش��ت. در 
ساير بازي ها؛ شهرداري ورامين 3بر يك راهياب 
ملل مريوان را برد، مس رفس��نجان در ديداری 
خانگي با همين نتيجه شهداب يزد را مغلوب كرد، 
پاس در گرگان تيم شهرداري گنبد را با باخت 3 
بر يك بدرقه كرد و دو تيم خودروساز، يعني پيكان 
و سايپا هم به ترتيب هورسان رامسر و آذرباتري را 

3 بر صفر از پيش رو برداشتند.

سپاهان، قهرمان زودهنگام نیم فصل والیبال

بازتاب هاي جهاني 
اشرف رامین
      بازتاب

حضور تي��م ملي 
هندبال بانوان ايران 
در رقابت هاي اسپانيا همچنان ادامه دارد. بيست و 
پنجمي��ن دوره رقابت هاي هندب��ال زنان جهان 
يك شنبه شب با قهرماني تيم نروژ به پايان رسيد و 
رئيس فدراسيون جهاني هندبال )IHF( در مراسم 
اختتاميه حضور تيم بانوان كشورمان را نقطه عطفي 
براي اين رقابت ها خواند. حسن مصطفي با تأكيد بر 
اين موضوع اظهار داشت: »تيم ملي هندبال زنان 
ايران براي اولين بار در اين مسابقات شركت كرد. 
ايران كشور خاصي است و من از حضور آنها در اين 
مسابقات بسيار خوش��حالم. نمي خواهيم تعداد 
تيم هاي حاضر در مسابقات قهرماني جهان را كم 
كنيم. استعدادهاي خوبي در همه كشورها داريم، 
مثلًا ايران براي اولين بار به اين مسابقات آمد، اما 

يك بازيكن از ايران )فاطمه خليلي( جايزه بهترين 
بازيكن زمين را برد. اين يك استعداد است و ما بايد 
به آنها فرصت بدهيم تا در مسابقات جهاني بازي 
كنند.« شگفتي مسئولان فدراس��يون جهاني از 
عملكرد هندباليست هاي ايراني در حالي است كه 
خديجه قانع، سرمربي تيم بانوان معتقد است در 
صورت حمايت بيشتر شاهد رشد مضاعف هندبال 
بانوان خواهيم بود. سرمربي تيم ملي در گفت وگو با 
مهر حضور در جهاني اسپانيا را يك كلاس آموزشي 
عالي عنوان كرد: »سطح مسابقات هندبال آسيا با 
ديدارهاي جهاني قابل قياس نيست، به طوري كه 
در بازي برابر آنگولا بلندقدترين بازيكن ما كوتاه 
 قدترين بازيكنان آنها بود. حضور ما در اين رويداد 
يك كلاس آموزشي عالي بود. بازيكنانمان بازي به 
بازي جسارت و شجاعت شان بهتر و بيشتر شد. اين 
اولين سال حضور تيم ما در اين رويداد بزرگ بود. 
با اين شرايط س��ه بازيكن ما در اين مسابقات به 
عنوان بهترين بازيكن ميدان معرفي شدند و اين 
اتفاق خوبي براي هندبال بانوان ايران است. اگر 
برنامه ريزي هاي بلندمدت داشته باشيم، اردوهاي 
خوب و تورنمنت هاي خوب تدارك ببينيم، اگر 
حمايت مالي ش��ويم، مي توانيم در آينده حرفي 
براي گفتن در آسيا داشته باشيم و حتي روي سكو 
قرار بگيريم. تيم ما اولين تيم محجبه در تاريخ اين 
بازي ها بود و بازيكنانمان در اين فضا با 
حجاب اسلامي جلوه ديگري از 
هندبال را به جهان نشان دادند. 
ما مربيان خوبي هم در عرصه 
ورزش زنان در همه رشته ها داريم 
كه نشان داده اند بانوان ايران بسيار 

توانمند هستند.«

شگفتي رئیس IHF از درخشش هندبال بانوان ایران
قانع: حمایت شویم حرف هاي زیادي براي گفتن داریم

حامد قهرماني

 رژیم صهیونیستي 
خط قرمز ورزشکار آزاده و مسلمان

با گذشت چند روز از برگزاري بازي نمادين ميان تيم هاي منتخب جهان و 
منتخب ستارگان عرب در شب به رسميت شناخته شدن جام ملت هاي عرب 
از سوي فيفا هنوز بازخوردهاي رفتار سياسي فدراسيون جهاني فوتبال و نقشه 
شيطنت آميز اين فدراسيون براي عادي سازي روابط رژيم صهيونيستي و 
كشورهاي عرب با سوءاستفاده از اين ديدار دوستانه نقل اول رسانه هاست. 

كار از آنجا بالا گرفت كه برخي از ستارگان فوتبال كشورهاي عربي از جمله رباح 
ماجر بازيكن سابق تيم ملي الجزاير از شركت در اين مسابقه انصراف دادند. دليل 
كاملاً مشخص بود، سرمربي تيم ستارگان جهان يك تبعه رژيم صهيونيستي 
بود و اين فوتباليست ها درست به همين دليل در اين مسابقه حاضر نشدند. 
البته كار به اينجا ختم نشد و در خبرها و تصاويري هم كه بعد از مسابقه رسانه اي 
شد مشخص شد برخي ديگر از ستاره هاي فوتبال كشورهاي عربي از جمله 
نواف التمياط با خط كشيدن روي پرچم رژيم صهيونيستي منقش شده روي 
پيراهن شان در اين مسابقه شركت كرده و اينگونه اعتراض خود را اعلام كرده 

است. كاري كه خشم بيشتر صهيونيست ها را به  دنبال داشت. 
اين اقدام شايسته فوتباليس��ت ها در كنار اقدام تحسين برانگيز سرمربي 
تيم ملي الجزاير در تقديم قهرماني اين تيم در جام ملت هاي عرب به مردم 
فلسطين و غزه نشان از آن دارد كه حس صهيونيست ستيزي و به رسميت 
نشناختن رژيم كودك كش تنها منحصر به ورزش��كاران آزاده و جوانمرد 
ايران اسلامي نيست و تمام ورزشكاران مس��لمان و آزاده جهان را شامل 
مي شود. هرچند شيطنت هايي هم در جريان اين بازي ديده شد و خواسته 
يا ناخواسته اهمال هايي هم صورت گرفت، اما بيانيه ديروز بسيج ورزشكاران 
در محكوميت برگزاري اين مسابقه نشان داد رژيم صهيونيستي همواره خط 
قرمز نظام اسلامي بوده، هست و خواهد بود و اينطور نيست كه حضور يك نفر 
ولو به صورت سهوي و ندانسته مهر تأييدي بر چهره منحوس اين رژيم غاصب 
و كودك كش از سوي جامعه ورزش ايران اسلامي باشد. ورزشكاران ايران 
اسلامي بارها و بارها با چشم پوشي از كسب عناوين قهرماني جهان و مدال 
المپيك، راه جوانمردي را در پيش گرفته و به رويارويي با نمايندگان اين رژيم 

ما مي كاریم، بقیه برداشت مي كنند!منحوس »نه« گفته اند و از اين پس هم اين راه را ادامه مي دهند.
باز هم داستان تلخ مهاجرت يك ورزش��كار و سكوت مسئولان ورزش 
كشور در اين مورد حساس و سرنوشت ساز. گويا قرار نيست نقطه پاياني 
به اين ماجراي تلخ  زده شود. باز هم حرف، حرف عدم توجه و رسيدگي 
است، اينكه مدال جهاني داشته باشيد و در رده هاي مختلف سني قهرمان 
جهان باشيد، اما نتوانيد راهي به تيم ملي كشورتان پيدا كنيد، به طور 
حتم باعث دلسردي و سرخوردگي هر ورزشكاري می شود. آن وقت است 

كه هر جوان جوياي نامي به اولين چراغ سبز پاسخ مثبت مي دهد. 
همين چند سال قبل بود كه آذربايجان، همس��ايه شمالي براي صيد 
ورزشكاران بيرون مانده از تيم هاي ملي ايران تور پهن كرد و اتفاقاً موفق 
هم شد برخي از شانس هاي مدال ايران در المپيك و پارالمپيك را صيد 
كند و دست ما خالي بماند تا فقط حسرت بخوريم. حالا هم گويا نوبت 
صربستان اس��ت كه اقدام به اين صيد بدون هزينه كند. علي ارسلان، 
فرنگي كار جوان ايران به طور حتم آخرين ورزش��كاري نخواهد بود كه 

گرفتار اين تور مي شود پس بايد چاره اي انديشيد. 
شنيدن دلايل مهاجرت اين كشتي گير تلخ تر از خود مهاجرت اوست. ميدان 
ندادن به او از سوي كادر فني تيم ملي به رغم تمام موفقيت هاي چشمگير 
اين كشتي گير جوان سرانجام كار را به جايی رساند كه او تصميم به مهاجرت 
بگيرد و به گفته اكثر كارشناسان كشتي اين يعني از دست رفتن فرصت 
كسب چند مدال در مسابقات قهرماني جهان و المپيك هاي آينده، يعني ما 
استعداد را پرورش داده ايم، اما چون خودمان توانايي و برنامه استفاده از آن 
را نداشتيم و نتوانستيم محصولمان را برداشت كنيم، ديگران آن را برداشت 

خواهند كرد و شادي كسب مدال نيز نصيب آنها خواهد شد. 
ضربه اين بي توجهي به استعدادهاي ورزش كش��ور البته فقط به عرصه 
ورزش خلاصه نمي شود و مي تواند حتي بهره برداري هاي سياسي نيز بر ضد 
نظام داشته باشد كه متأسفانه ما از آن هم غافل هستيم. به خوبي مي دانيم 
انگيزه اصلي مهاجرت ورزشكاراني نظير ارسلان صرفاً ورزشي است و آنها 
به دنبال ميداني براي ديده شدن و شركت در مسابقات بين المللي هستند 
تا عمر ورزشي شان بيهوده هدر نرود، اما حتي اينگونه مسائل هم مي تواند 
اسباب شيطنت معاندان نظام و كشور را فراهم كند و اين ورزشكاران را به 

سمت و سويي سوق دهد كه مطابق ميل دشمنان ايران اسلامي است. 
از قديم گفته اند گره اي را كه با دس��ت باز مي شود نبايد به دندان كشيد. 
گره مهاجرت ورزش��كاران ايران هم نقل همين سخن است. گره اي كه 
خيلي راحت و با توجه بيش��تر، امكانات بيش��تر و ميدان دادن بيشتر به 
جوانان ورزشكار با دست باز مي شود، اما چون هيچ كدام از اين كارها انجام 
نمي شود اين گره اينقدر كور مي شود كه ديگر حتي با دندان هم نمي توان 
آن را باز كرد. مهاجرت ورزش��كاران اتفاق تلخي اس��ت. از دست رفتن 
سرمايه هايي است كه براي پرورش آنها هزينه شده، اما با سوءمديريت از 
دست مي روند و اين اتفاقي است كه بايد جلوي تكرار آن گرفته شود كه اگر 
گرفته نشد ديري نخواهد پاييد كه با مشكلات بزرگ تري مواجه خواهيم 

شد، مشكلاتي نظير كمبود ورزشكار مدال آور، جوان و جوياي نام.


